
PROTOKÓŁ NR 38/18

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury, 

które odbyło się 18 lipca 2018 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15:00, a zakończyło o 17:10.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca komisji

2. Krzysztof Gorczyca

3. Zofia Ujma 

4. Ewa Pędziwiatr

Nieobecni usprawiedliwieni: 

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Krystyna Konieczna

2. Krzysztof Łubiński

3. Agata Młodawska

 Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia - zatwierdzenie porządku obrad.

2.  Rozpatrzenie pisma w sprawie monitoringu szkolnego.

3. Zapoznanie  z  wnioskami  pokontrolnymi  dotyczącymi  placów  zabaw  w  Krzaczynie  oraz  przy  ul.

Wiejskiej.

4. Sprawy różne.

5. Zamknięcie posiedzenia.

Ad 1. Posiedzenie Komisji  Kultury i Oświaty otworzyła i  przywitała zebranych Przewodnicząca P.

Anna Klepacz. Radni zatwierdzili porządek obrad jednogłośnie.

Ad  2. Przewodnicząca zapoznała zebranych z pismem, jakie wpłynęło od Dyrektor SP Nr 1, dotyczy

ono monitoringu w szkole.  Obecnie  monitoring nie  spełnia  swojej  roli  ze  względu na  wyeksploatowanie

(służył 15 lat). Obecna na posiedzeniu Pani Skarbnik zapewniła,  że uda się wygenerować środki na nowy

monitoring w kwocie 15 tys. zł z budżetu systemu szkolnego. Radni jednogłośnie zaopiniowali wniosek P.

Dyrektor Szkoły Nr 1.

Ad 3. Członkowie komisji zapoznali się z dokumentacją dotyczącą placów zabaw w mieście. Przy ul.

Wiejskiej plac zabaw został zlikwidowany, nie wiadomo z  jakiego powodu. Według wpisów do Książki Placów

Zabaw  ”Raport  z  kontroli”  na  dzień 30.08.2017  jest  wpis  świadczący o  przydatności  placu  zabaw,  a  już

06.09.2018 napisane jest, że plac przeznaczono do likwidacji wskutek zalecenia sanepidu. Powołując się na

Protokół kontrolny  Nr 391/HK/17 z dnia 13.06.2017, komisja twierdzi, że nie było żadnych uwag dotyczących

niewłaściwości funkcjonowania tego placu. Co się zadziało w ciągu trzech miesięcy, że plac zlikwidowano?

Brak jest dokumentu nakazującego zlikwidowanie placu zabaw.

Ad  4. W  sprawach  różnych  Radni  dyskutowali  o  boisku  przy  ul.  Wiejskiej,  o  zniszczonym

ogrodzeniu. Pewnie wkrótce zostanie i ten obiekt zlikwidowany. W przeszłości była osoba pilnująca i dbająca



o plac zabaw, salę gimnastyczną. Wszystko błyszczało i funkcjonowało jak trzeba. Teraz z sali została ruina,

placu zabaw nie ma, a boisko pozbawione jest ogrodzenia i bramek.

Ad 5. Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1)  Komisja  Oświaty  i  Kultury  jest  oburzona  likwidacją  placu  zabaw  przy  ul.  Wiejskiej.  Wnioskujemy  o

okazanie dokumentu nakazującego likwidację placu zabaw przy ul. Wiejskiej (jednogłośnie).

2)  Komisja Oświaty i Kultury wnioskuje o wgląd do dokumentów świadczących o likwidacji środka trwałego

tj. placu zabaw (jednogłośnie).

3) Komisja wnioskuje o zabezpieczenie środków w budżecie na odtworzenie placu zabaw przy ul. Wiejskiej

(jednogłośnie).

4) Członkowie komisji wnioskują o zabezpieczenie istniejącego jeszcze częściowo boiska przy ul. Wiejskiej bo

wkrótce i to zostanie zlikwidowane (jednogłośnie).

5) Członkowie  Komisji Oświaty i Kultury jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowali wniosek Dyrektor SP Nr 1 o

środki na nowy monitoring w szkole.

        Protokołowała:                                                                                                            Przewodnicząca komisji:

           Zofia Ujma                                                                                                                          Anna Klepacz


